
Uddannelses- og Forskningsudvalget

Til: Uddannelses- og forskningsministeren

Dato: 29. marts 2017

Udvalget udbeder sig ministerens besvarelse af følgende spørgsmål:

UFU alm. del

Spørgsmål 139
Ministeren bedes oplyse, om det var intentionen med justering af fremdriftsre-
formen, at det nye krav om, at den studerende skal bestå 45 ECTS-point år-
ligt, udgør en slags forhåndsdispensation givet til alle studerende, hvilket be-
tyder, at der med kravet tages højde for, at der undervejs i løbet af et studie
kan opstå forhold som gør, at en studerende ikke kan gennemføre og bestå
de normerede 60 ECTS-point, og at universiteterne derfor er mindre forpligtet
til at give dispensation på baggrund af usædvanlige forhold for en studerende
(fx fysisk eller psykisk sygdom) end de havde været, hvis der fortsat havde
været et centralt krav om tilmelding til fag og prøver på 60 ECTS?

Spørgsmålet er stillet efter ønske fra Carolina Magdalene Maier (ALT).
Svar bedes sendt elektronisk til spørgeren på Carolina.Maier@ft.dk og til
lov@ft.dk.

På udvalgets vegne

Christine Antorini
formand
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